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Concept besluitenlijst Commissie Middelen 19 januari 2023

Tijd 19:30 uur

Locatie Raadzaal

Voorzitter Dhr. G.A. Stokman

Aanwezigen Dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang), mevr. I.M. van Helvert (D66), dhr. 
B.A. Metz (PvdA), dhr. E.G.B.M. Buil (WijZZ), dhr. N. van Dellen (WijZZ), 
mevr. L. van der Velden (SP), dhr. R.W.M. van Bommel (ONS Zevenaar),  
dhr. K. Godschalk (GroenLinks), dhr. M.W. Bloemberg (VVD), dhr. W.J.M. 
van Dinther (CDA), Dhr. F.H.F. Jansen (CDA), dhr. L.J.E.M. Van Riswijk 
(burgemeester), dhr. A.M. Boone (wethouder), mevr. I.M. van Dijk (griffier)

Afwezigen Dhr. J. Hugen (voorzitter commissie Middelen), dhr. H.L.M. Meijer (Sociaal 
Zevenaar) en dhr. E. Vernes (Lijst 11)

1 Opening

Voorzitter Dhr. J. Hugen wordt vandaag vervangen door Dhr. G.A. Stokman.

Verhinderingen: 
• Dhr. H.L.M. Meijer is namens Sociaal Zevenaar verhindert en wordt 

niet vervangen. Dhr. Meijer viert vandaag zijn 60e verjaardag en de 
commissie feliciteert hem van harte. 

• Dhr. E. Vernes is namens Lijst 11 verhindert en wordt niet vervangen. 

2 Beëdiging nieuw commissielid Ingrid van Helvert (D66)

Mevr. I.M. Van Helvert legt de belofte af. De commissie wenst haar veel 
succes. 

3 Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van 8 december 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld
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5 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties

De planningslijst wordt ongewijzigd vastgesteld

6 Z/22/437723 Subsidieregeling Tegemoetkoming energiekosten kleine 
ondernemers gemeente Zevenaar

De subsidieregeling Tegemoetkoming energiekosten kleine ondernemers 
gemeente Zevenaar is ter kennisgeving aan de raad aangeboden. De 
subsidieregeling en de uitvoering hiervan is een collegebevoegdheid. De raad 
beschikt over het budgetrecht en is derhalve verantwoordelijk voor het 
vaststellen van het subsidieplafond. 

Dhr. N. van Dellen heeft een technische vraag over de uitvoeringskosten. 
Deze bedragen 100.000 Euro en worden bekostigd uit een post die per 31 
december 2022 zou worden opgeheven. Moet hiervoor geen apart beslispunt 
worden geformuleerd? Wethouder A.M. Boone geeft aan hierop terug te 
komen. 

BESPREEKPUNT bij de raadsvergadering van 01 februari 2023, tenzij de 
technische vraag van WijZZ naar tevredenheid wordt beantwoord. In dat geval 
kan het voorstel een HAMERSTUK worden. 

7 Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde vooraf ingediend.

8 Mededelingen portefeuillehouders

Wethouder A.M. Boone geeft aan dat hij vernomen heeft dat de raad een 
uitnodiging heeft ontvangen van Aliander voor een informatiesessie. Het is 
altijd goed om u als raad te laten informeren, maar de wethouder hecht er 
waarde aan hier te vermelden dat hetgeen besproken gaat worden bij de 
informatiesessie een collegebevoegdheid is en derhalve niet meer aan de raad 
zal worden voorgelegd. 

Burgemeester L.J.E.M. van Riswijk heeft twee mededelingen ten aanzien 
van asielopvang en de opvang van Oekraïense vluchtelingen:

1) Er worden nu in Zevenaar ongeveer 200 mensen opgevangen op drie 
verschillende locaties. De verwachting vanuit het Rijk is dat de 
asielinstroom weer gaat stijgen en dat betekent dat alle gemeenten 



Pagina 3

waarschijnlijk per 1 juli 2023 een verhoogde taakstelling krijgen. We 
denken in Zevenaar al vooruit en bekijken de mogelijkheden. Zodra er 
concreet nieuws is, verneemt u dit als raad en commissie zo snel 
mogelijk.

2) Als gevolg van de Spreidingswet voor regulieren asielzoekers zou elke 
gemeente op basis van 13.000 inwoners, 30 opvangplekken moeten 
bieden. De Provinciale Staten is verantwoordelijk voor de spreiding en 
verdeling onder de gemeenten. Zodra er een concreet voorstel ligt, 
wordt dit zo snel mogelijk met de raad en de commissie besproken. 

9 Rondvraag

Dhr. T.G.H. Boekhorst heeft vooraf vragen ingediend ten aanzien van de 
wetwijziging waarbij artikel 1 van de grondwet woordelijk veranderd. 
Desgewenst geeft Wethouder A.M. Boone aan dat artikel 1 van de grondwet 
zoals deze nu vastgelegd is in de Turmac Cultuurfabriek zal worden 
aangepast. Hiervoor zijn al contacten gelegd. 

Dhr. M.W. Bloemberg geeft aan dat er is gepoogd tot één gezamenlijke 
vergunningsaanvraag voor carnaval in Zevenaar te komen, maar dat dit proces 
stroef verloopt. Hij vraagt of het college een update kan geven over de huidige 
stand van zaken? Burgemeester L.J.E.M. van Riswijk geeft aan dat het 
wenselijk is om één vergunning te verlenen voor het evenemententerrein 
i.v.m. veiligheid. Die ene aanvraag zou worden gedaan door een Stichting, van 
hen lag er een conceptaanvraag. Helaas is de Stichting uit elkaar gevallen nog 
voordat de vergunning verleend kon worden op basis van de aanvraag en 
weten ondernemers elkaar nu lastig te vinden. Voor zware evenementen is er 
een lange lijst met eisen t.a.v. de aanvraagperiode (ook i.v.m. veiligheid). 
Vorig jaar hebben we in allerijl ervoor gezorgd dat de vergunning er kwam en 
dat gaan we nu ook doen. Wel worden de vier partijen die nu een aanvraag 
doen met klem verzocht afstemming met elkaar te zoeken op het gebied van 
het waarborgen van de veiligheid. 

Dhr. M.W. Bloemberg heeft n.a.v. het antwoord van de burgemeester nog 
een vervolgvraag. Hij wil graag alvast vooruitkijken naar volgende jaar. Is het 
mogelijk om als gemeenten een actievere rol te nemen om ervoor te zorgen 
dat volgend jaar men wel tot 1 vergunning weet te komen? Burgemeester 
L.J.E.M. van Riswijk geeft aan dat de centrummanager bereidt is hier een 
actievere rol in te gaan spelen. Dat betekent dat er al vroeg na februari 2023 
aan de slag wordt gegaan voor 2024. 
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Dhr. N. van Dellen stelt dat er een verhoging in de huur die de gemeente 
Zevenaar aan verschillenden organisaties vraagt is geweest als gevolg van 
indexatie. Nu kunnen deze verenigingen en organisatie wellicht nu een beroep 
doen op het noodfonds, maar een indexatie is structureel van aard. In de 
woningbouwsector is de indexatie gemaximaliseerd om dit effect te 
voorkomen. Is het college bereidt om ook over een maximale indexatie na te 
denken? Wethouder A.M. Boone geeft aan dat deze vraag beter schriftelijk 
kan worden gesteld zodat dit goed uitgezocht kan worden. Dhr. N. van Dellen 
geeft aan dit te zullen doen. 

10 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.13 uur.

Zevenaar, 19 januari 2023
Namens de Agendacommissie,
Inge van Dijk, commissiegriffier


